
SINDIKATI V AKCIJI

Predsedstvo obdnskega sveta ZSS Ljubljana Moste-Polje je obravnavalo
investicije v naši obdni in v mestu. Ugotovilo je. da v občini ni neupravičenih
investicij, pri investicijah na celotnem Ijubljanskem območju pa je opazno pre-
cejšnje vlaganje v gradnjo objektov /a neprednostne namene. Te investicije
znašajo kar 58 % vseh vloženih investicijskih sredsiev. Predsedstvo je menilo,
da bi moral biti dclež invcsticijskih sredslev v korist prednostnih namenov, kot
so i/vo/. kmelijstvo in prestrukluriranje le-teh večji.

Pred gradnjo objektov iz sredstev III. samoprispevka je polrebno opozoriti,
da te objekte gradimo <am, kjer so sedaj za to ugotovljene največje potrebe.

Obobravnavi poročila o uresničevanju določil samoupravDega sporazuma o
pogojih zaposlovanja in minimalnih standardov za življenjske in kultume ra-
zmere delavcev je predsedstvo občiaskega sveta ZSS ugotovilo, da določil tega
sanmupravnefia sporazuma v vseh ozdih ne spoštujejo in ne uresničujejo, če-
prav je bil sprejet že leta 1977. (Res paje, da smo dosegli 100-odstotni pristop
šele leta 1981 )

Šc več: v naša občini se zagotavljanje minimalnih pogojev zaposlovanja slab-
ša. Slabšajo se tudi prehrambene možnosti delavcev. Zato občinski svet ZSS
poziva osnovne orgarjzadje ZS, da predlagajo brezplačno organizadjo pre-
hrane delavcem med delom v vseh ozdih.

Svet za živtjenjske in delovne razmere delavcev pri občinskem svetu ZS, ki
stanje na tem področju stalno spremlja, jt zavzel tudi dniga stališča, ki jih je
prcdsedstvo sprejelo. _

Obdnski svei ZS obvešča vse občane, da bo prostovoljno delo za gradnjo
Poii spominov in lovarištva potekalo po termiaskem planu tudi v jesenskem
roku.

Pričakujemo, da se bodo vabilu z vso delovno vnemo v čimvečjem številu od-
zvali tako v tistih ozdih. s katerimi se bomo za delo še predhodno dogovorili.
kot v vseh drugih, Id želijo prispevati svoj delež h gradnji tega spomenika.

V teh dneh polckajo v organizadjah zdmženega dela razprave o samou-
pravnih sporazumih dejavnosti. Vse sporazume, o katerih je razprava zaklju-
čena, bodo obravnavali na odboru poflpisnikov družbenega dogovora in jih
nato posredovali v sprejcm organizacijam združenega dela. Na potiudo
osnovne organizarije zveze sindikatuv bod»> delavci nato sprejeli prognime
spr>-min)'Jiija in dograjevanja svojih sistemov delitve po delu in rezultatih
delu, '.kladno s sprejetimi sami>uj>ravniini sporazumi dejavnosli ler družbenimi
usmeritvami. Vse te aktivnosti sodijo v uresničevanje delovnega programa re-
publiškega sveta zveze sindikalov Slovenije o -jresničevanju načela delitve po
delu in rezullatih dela.


